
EDUSTAJISTON KOKOUSMUISTIO   1 / 2016–2017 
 
Edustajiston kokous: ma 30.5.2016 
Aika: klo 17.30 - 18.45 
Paikka: Kyötikkälän kahvio 
 
Läsnä:  Hannu Autio, Panu Siltanen, Risto Nieminen, Mika Anttila (klo 18.00->),  

Raimo Korhonen ja Asko Koskinen (siht.) 
 

 
Poissa:  Petteri Köntti, Markus Koskinen 
 
 
 
Asiat: 
 

1. Kokouksen avaus 
- Asko Koskinen avasi kokouksen 

 
 

2. Puheenjohtajiston valinta ja edustajiston kokouskäytäntöihin liittyvät asiat 
- Valittiin puheenjohtajaksi Hannu Autio ja varapuheenjohtajaksi 

Risto Nieminen 
- Muusta kokouskäytännöstä sovittiin, että sihteeri laittaa kokouspäivä- 

vaihtoehdot jäsenille noin kolme viikkoa ennen kokousajankohtaa 
- kokouksia pidetään aina tarvittaessa, noin 4-6 x kaudessa 

 
 

3. Ajankohtaiset liikuntasiat 
- Käytiin läpi ajankohtaiset liikuntapaikkahankkeet 

-Tekonurmihanke Suoramalle etenee ja todennäköisesti se tulee 
 sisältymään kunnan investointiohjelmaan vuoden 2017 talous- 

   arviossa. Tarkoituksena on hakea hankkeelle UEFA:n Hat Trick- 
   tukea, Suomen palloliiton kautta. Hakuaika vuosien 2016–2018  
   toteutuvien hankkeiden osalta päättyy 31.8.2016. 
   Lisäksi hankkeeseen on tarkoitus hakea valtion liikuntapaikka- 
   rakentamistukea 31.12.2016 mennessä. 
  

-Yksityisrahoitteinen liikuntahalli on suunnitteilla Pikkolaan. 
  Hankkeen yrittäjien kanssa on käyty neuvotteluja ja esisopimus- 
  ta kunnan kanssa ollaan parhaillaan laatimassa. 
 
-Pikonkankaan valimo alueen kaava on parhaillaan nähtävillä ja 
 alueen Harjunsalontien puoleista monttualuetta on alustavasti  
 suunniteltu myös jonkinlaiseen liikuntakäyttöön esim. BMX-pyö- 
 räily ym. 

 
4. Muut esille tulevat asiat 

- Timmi:stä ei voi vielä varata käyttövuoroja, eikä ole tiedossa koska se 
on mahdollista. Selailuversio kuntalaisille on näkyvissä. 



- Kenttien tapahtumakalenterit (Kyötikkälä, Suorama, Suinula ja Pikkola) 
ylläpidetään vielä ainakin tämä kesäkausi vanhamuotoisesti 
kangasala.infossa, vaikkakin kenttäkohtaiset tapahtumat löytyvät myös 
Timmistä. 

- Vuosiavustukset pitäisi näkyä seurojen tileillä 31.5.  
- Kohdeavustushakemuksia tuli kaikkiaan 9 kpl ja hakemusten 

yhteissumma oli 13,426 € ja suurin osa hakemuksista oli muuta kuin 
koulutusta tai ulkopuolella hakukauden eli taas kerran ei ohjeita ole 
luettu 

 
5. Seuraava kokous 

- Seuraava kokous pidetään elo-syyskuun vaihteessa ja sihteeri laittaa 
kokouspäivävaihtoehtokyselyn elokuun puolenvälin paikkeilla. 

 
 


